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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 7/06 z dnia  22 
czerwca  2006 r – godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 30 

czerwca  2006 r 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
4. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych w 2006 r – wyjazd w 

teren – godz. 11 00 
 

 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy cały  skład Komisji.  

 
 

 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porz ądek obrad. 
 
 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia.  
 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 7/2006 z dnia  22 czerwca  200 6 r 
  
  

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Proto kół Nr 7/2006  bez uwag.  
 

 
Ad. 2.      Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady  
 
 

 - proj. uchwały w spr. dochodów własnych jednostek 
budŜetowych 
 
 
Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- omówił w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
BoŜena Jankowska 
- poinformowała Komisję, iŜ w związku z przyznaniem środków z 

Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na dofinansowanie budowy 
hali sportowej w Zaleskich zostanie przygotowany  proj. uchwały 
w spr. dofinansowania tego przedsięwzięcia . Dla zabezpieczenia 

roszczeń dotyczących zwrotu tych środków, na zasadach 

określonych w umowie zachodzi konieczność  wystawienia 

weksla „In blanco” do kwoty 500 tyś zł  i podpisanie deklaracji do 

weksla. 
 
 
Po przedstawieniu informacji na sesji Rady  , Komis ja 
przyjmuje pozytywnie do realizacji przedmiotowy pro j. 
uchwały. 
 
 
 
 - proj. uchwały w spr. nadania tytułu „Honorowy 
Obywatel Gminy Ustka” (dla Pani Zorzy Sędzickiej) 
 
 
 
Po zapoznaniu się z uzasadnieniem , Przewodniczący Komisji 
poddał pod głosowanie w/w proj. uchwały. 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. nadania tytułu „Honorowy 
Obywatel Gminy Ustka” (dla Pani Henryki Kołaczyńskiej ) 
 

 
Po zapoznaniu Komisji z uzasadnieniem ,Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
   

- proj. uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy 2006 r. 
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Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. określenia zakresu i formy 
informacji o przebiegu wykonania budŜetu gminy za I 
półrocze 

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
Ad. 3.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski.  
 
 

Przewodniczący Komisji  przedstawił następujące pismo: 
 

 
CB. Windenergy Słupsk Sp. z o.o. 
- dot. zaproszenia wszystkich radnych na wycieczkę 

demonstracyjną oraz wizytacyjną do juŜ istniejącej farmy wiatrowej 

w Tymieniu 
 
 

 
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 
 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  0 
Przeciw   -  7 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaop iniowała negatywnie w/w wniosek. 
 
 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
informacji : 
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1. w spr. odpowiedzi na wnioski Komisji  - Protokół Nr 5/2006 
z dnia 23 maja 2006 r 

 
2. Komisja zapoznała się z kompletem dokumentów w spr. 

skargi Pana /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/  

 
 
 
Ad. 4.  Ocena realizacji zadań inwestycyjnych w 2006 r – wyjazd 

w teren  
 
 
 
Komisja przyjęła do wiadomości informację z realizacji 
inwestycji w zakresie:  
1. Wodociągów i kanalizacji 
2. Dróg i mostów  
3. Oświetlenia ulicznego 
4. Świetlic i obiektów sportowych  
Treść przedmiotowej informacji stanowi zał. Nr 1 do 
niniejszego protokołu. 
 

 
Zgodnie z porządkiem obrad , Komisja o godz. 11 00 

wyjechała w teren celem lustracji wybranych zadań 
inwestycyjnych w m. Duninowo – modernizacja Świetlicy, 
Pęplino – budowa szatni sportowej, Charnowo  – budowa 
Świetlicy  i Zaleskie  – budowa hali sportowej przy Szkole 
Podstawowej . 
 
 
Komisja zapoznała się z realizacją  inwestycji i nie wnosi 
uwag do wykonywanych zadań. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 13 00  zamknął obrady Komisji. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 

 
 
 


